



Neo Alta

Refined and stylish, the Neo Alta has an air of je ne sais quoi that makes it quite unique. Its blend of seventies retro and 21st century modernism gives it a neo-classical look. Its elliptical lines are designed around innovative materials like carbon fibre and DHES (Die Hard Extreme Steel) steel. Highlighted by touches of super-trendy red, it can be worn just as comfortably with jeans as with a suit. ----- Automatic mechanical movement. DHES steel case. Hours, minutes, seconds. Carbon fibre dial with seconds disc. Red leather-lined V-TEX strap. Retail prices: CHF 11,000 USD 13,300 € 9,200

Movement	Mechanical automatic, Fv19 calibre, hand-finished, exclusive Gold Concept Rotor, 21 jewels, 42-44 hour power-reserve
Functions	Hours, minutes, seconds
Case	Black-treated DHES (Die Hard Extreme Steel) steel Special Esprit Unique-shaped middle with elliptical and circular bezel Sapphire crystal front and back with double anti-reflective treatment Water-resistant to 100 metres
Dial	Carbon fibre with transfer hour-markers Seconds disc at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Red V-TEX with black top-stitching, lined with calfskin, DHES steel folding clasp



Neo Alta

Epurée et classieuse, la Neo Alta a ce « je ne sais quoi » qui la rend unique. Son cœur balance entre une touche rétro très seventies et l'hypra modernisme du 21^e siècle. On la dira néo-classique. Ses lignes elliptiques se dessinent sur des matériaux innovants comme la fibre de carbone et l'acier DHES - Die Hard Extreme Steel, que viennent souligner des touches de rouge hyper tendance. De quoi être aussi à l'aise avec un jeans qu'en costume. ----- Mouvement mécanique à remontage automatique. Boîtier en acier DHES. Heure, minute, seconde. Cadran en fibre de carbone avec disque des secondes. Bracelet en V-TEX rouge avec doublure cuir. Prix publics HT : CHF 11'000.- USD 13'300.- € 9'200.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre Fvn19, terminé à la main, concept de rotor en or exclusif, 21 rubis, réserve de marche de 42 à 44 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde
Boîtier	Acier DHES (Die Hard Extreme Steel) traité noir Carrure de forme spéciale „Esprit Unique“ avec lunette elliptique et circulaire Glace et fond saphir avec double traitement antireflet Étanche à 100 mètres
Cadran	Fibre de carbone avec index décalqués Disque des secondes à 6h
Bracelet	V-TEX rouge avec surpiqûres noires, doublure en cuir de veau, boucle déployante en acier DHES